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Gdańsk, 08.12.2016 r. 

 

 

PROTOKÓŁ 

XVI SESJI RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO 
 

 

1. Sesja rozpoczęła się o godz. 18.12 po zebraniu kworum. 

2. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak otworzyła obrady XVI sesji 

oraz stwierdziła ważność obrad. 

3. Wybrano protokolanta – Radny Mateusz Zakrzewski. 

4. Przybyła Radna Halina Gostomska o godz. 18.14. 

5. Następnie wybrano Komisję Skrutacyjną w składzie: 

5.1. Ewa Ostapska – przewodnicząca 

5.2. Kazimierz Mechowski 

5.3. Daniela Szynszecka 

6. Zatwierdzono wybór Komisji Skrutacyjnej (8/0/4). 

7. Przyjęcie porządku obrad. 

7.1. Radny Florian Wojciechowski zgłosił wniosek o wykreślenie pkt. 6. porządku 

obrad „Informacja dot. protokołu z obrad XV Sesji Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo”, ponieważ poprzednia sesja nie odbyła się z powodu braku 

kworum. Wyraził opinię, że z tej sesji powinna być sporządzona tylko krótka 

notatka, że sesja się nie odbyła. 

7.2. Radny Florian Wojciechowski zgłosił również uwagę do pkt. 8. porządku obrad 

„Informacja Przewodniczących Komisji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

o bieżących pracach Komisji”. Poinformował, że 01.12.2016 r. odbyło się 

posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych. Wnioski z tego 

posiedzenia zostały mailowo rozesłane Radnym, ale nie pojawiły się na stronie 

internetowej Rady Dzielnicy. Powiedział, że jest to przekroczenie uprawnień przez 

Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy i poprosił, żeby Rada Dzielnicy podjęła 

kroki w tej sprawie. Powiedział również, że odpowiedź na swoje pytanie 

dot. tej kwestii skierowane do Radnego Mateusza Zakrzewskiego otrzymał 

po dwóch dniach. 

7.3. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jerzy Kreft powiedział, że protokół 

z poprzedniej sesji Rady Dzielnicy znajduje się na stronie internetowej Rady 

Dzielnicy i jest jednozdaniowy. 

7.4. Radny Florian Wojciechowski powiedział, że poprzednia sesja się nie odbyła, 

więc nie mogło być z niej protokołu, skoro wybór protokolanta następuje 

po otwarciu sesji i stwierdził, że Radny Przemysław Malak został protokolantem 

w wyniku uzurpacji. 

7.5. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak powiedziała, że z tego 

powodu, że poprzednia sesja się nie odbyła, to w porządku obrad jest wyrażenie 

„informacja”, a nie „zatwierdzenie”. 

7.6. Radny Przemysław Malak powiedział, że tracimy czas na niepotrzebne dyskusje. 

7.7. Radny Miasta Gdańska Piotr Gierszewski powiedział, że informacja o fakcie 

nieodbycia sesji musi być dostarczona do Biura Rady Miasta. 
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7.8. Radna Beata Peters zapytała, czy dostarczona musi być informacja, czy protokół. 

7.9. Radny Miasta Gdańska Piotr Gierszewski odpowiedział, że protokół odnosi się do 

czynności prawnych, więc bardziej powinna być to notatka. Na złożonym 

dokumencie jest podpis Przewodniczącej Rady Dzielnicy, więc jedyne zastrzeżenia 

są do nazwy dokumentu. 

7.10. Radna Daniela Szynszecka powiedziała, że protokół tworzony jest po sesji i zadała 

pytanie, czemu Radni otrzymują go dopiero przed kolejną sesją. 

7.11. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak odpowiedziała, że tak 

stanowi Regulamin Pracy Rady Dzielnicy. 

7.12. Wniosek o wykreślenie pkt. 6. porządku obrad „Informacja dot. protokołu z obrad 

XV Sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo” przyjęto (7/1/4). 

7.13. Radny Mateusz Zakrzewski odniósł się do uwag Radnego Floriana 

Wojciechowskiego dot. wniosków Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych. 

Wnioski i protokół z posiedzenia Komisji zostały, jak zawsze, umieszczone 

w zakładce Komisji na stronie internetowej Rady Dzielnicy. Nie zostały 

umieszczone na stronie głównej Rady Dzielnicy, ponieważ Przewodniczący 

Zarządu Dzielnicy wyraził co do tego swoje wątpliwości. Wnioski zostały 

zgłoszone już po terminie wyznaczonym przez Przewodniczącą Rady Dzielnicy 

na zgłaszanie tematów i po oficjalnym zwołaniu sesji, więc nie były ujęte 

w porządku obrad sesji. Natomiast odpowiedź na pytanie dot. tej kwestii została 

wysłana po 6 godzinach od wysłania maila i po pół godzinie od otrzymania smsa 

z pytaniem. 

7.14. Radny Florian Wojciechowski zapytał, na jakiej podstawie Przewodnicząca Rady 

Dzielnicy wyznacza terminy, do kiedy można zgłaszać tematy na sesje. Powiedział, 

że mieszkańcy mają prawo wiedzieć o wszystkich pracach Komisji, a wnioski 

można wprowadzić jako kolejny punkt porządku obrad. 

7.15. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak odpowiedziała, że robi 

tak na podstawie Statutu i Regulaminu Pracy Rady Dzielnicy. 

7.16. Radny Florian Wojciechowski powiedział, że Zarząd Dzielnicy nie może 

decydować, co umieszczać na stronie internetowej Rady Dzielnicy, a co nie. 

7.17. Radna Beata Peters powiedziała, że strona internetowa Rady Dzielnicy 

jest archaiczna. Dużo na niej się nie dzieje, dlatego warto pokazać wszystkie 

aktywności Rady Dzielnicy i Komisji. 

7.18. Radny Waldemar Niedziałek zapytał, czy Radny Florian Wojciechowski chce 

te wnioski dołączyć do porządku obrad. 

7.19. Radny Florian Wojciechowski odpowiedział, że przedstawi je w pkt. 8. porządku 

obrad „Informacja Przewodniczących Komisji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

o bieżących pracach Komisji”. 

7.20. Przyjęto porządek obrad (11/0/1). 

8. Dyskusja i podjęcie uchwały nr XVI/37/2016 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

zmian w funkcjonowaniu Budżetu Obywatelskiego 2018 oraz kolejnych edycji. 

8.1. Radny Przemysław Malak przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Założeniem projektu jest, by środki Budżetu Obywatelskiego niewykorzystane 

w dzielnicach, jeśli będą takie przypadki, uzupełniały środki statutowe Rad 

Dzielnic w roku danej edycji Budżetu Obywatelskiego. Wskazał, że rekordzistą 

w tej kategorii są Siedlce, które z puli dzielnicowej na środki projektów 

ogólnomiejskich musiały „oddać” aż 146 000 zł z 271 000 zł przydzielonych na 
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tym obszarze. Oznacza to, że ponad połowa budżetu w tej dzielnicy nie została 

przeznaczona na potrzeby mieszkańców Siedlec. Powiedział również, że projekt 

uchwały został rozesłany mailowo wszystkim Radom Dzielnic. 

8.2. Radny Florian Wojciechowski zapytał, ile Rad Dzielnic odpowiedziało na ten 

projekt. 

8.3. Radny Przemysław Malak odpowiedział, że odpisały 3 osoby i były to opinie 

pozytywne. Zaznaczył jednak, że nie można tego traktować jako głos Rad Dzielnic, 

ponieważ podejmują one decyzje uchwałami na sesjach. 

8.4. Radna Beata Peters zapytała, czy skoro odpowiedziały tylko 3 osoby, to czy może 

być to dalej procedowane. 

8.5. Radny Miasta Gdańska Piotr Gierszewski powiedział, że Budżet Obywatelski 

i Budżet Rady Dzielnicy są to 2 różne budżety, ale w ramach gospodarki 

finansowej Miasta. Kwestia, czy procedować ten wniosek, będzie sprawą Radnych 

Miasta Gdańska. Należy go kierować bezpośrednio do Komisji Rady Miasta 

Gdańska lub do Prezydenta Miasta Gdańska. 

8.6. Radny Przemysław Malak powiedział, że Regulamin Budżetu Obywatelskiego 

zatwierdza się zarządzeniem Prezydenta Miasta Gdańska. Idea była taka, 

aby jak najwięcej Rad Dzielnic podjęło taką inicjatywę. 

9. Przybył Radny Radosław Pasich o godz. 18.54. 

10. Dyskusja i podjęcie uchwały nr XVI/37/2016 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

zmian w funkcjonowaniu Budżetu Obywatelskiego 2018 oraz kolejnych edycji (cd.). 

10.1. Radny Miasta Gdańska Piotr Gierszewski powiedział, że dobre jest dbanie o to, 

żeby było sprawiedliwie, żeby pieniądze raz przypisane do dzielnicy, były tam 

wykorzystane. 

10.2. Radna Beata Peters powiedziała, że jest organ przy Prezydencie Miasta Gdańska, 

który omawia zmiany w zasadach Budżetu Obywatelskiego. 

10.3. Radny Florian Wojciechowski powiedział, że nie wskazywał, że jest to zły pomysł, 

ale chciał wiedzieć, jaki jest odzew innych Rad Dzielnic. 

10.4. Radny Przemysław Malak powiedział, że nie widzi żadnych przeszkód prawnych 

w staraniu się o dodatkowe środki finansowe dla Rady Dzielnicy. Podał do tego 

odpowiednie podstawy prawne ze Statutu Dzielnicy. 

10.5. Radny Miasta Gdańska Piotr Gierszewski powiedział, że jeśli uchwała zostanie 

podjęta, to należałoby ją wysłać do odpowiedniego adresata i Rad Dzielnic z 

prośbą o zajęcie się tą sprawą. Wyraził też zdziwienie, że głównym inicjatorem 

tego pomysłu nie są Siedlce, które poniosły duże „straty” w Budżecie 

Obywatelskim. 

10.6. Radna Daniela Szynszecka zapytała, czy Zarząd Dzielnicy roześle uchwałę innym 

Radom Dzielnic. 

10.7. Radny Przemysław Malak odpowiedział, że Zarząd Dzielnicy rozpowszechni 

tę uchwałę do innych Rad Dzielnic z prośbą o zajęcie stanowiska. 

10.8. Uchwałę nr XVI/37/2016 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie zmian 

w funkcjonowaniu Budżetu Obywatelskiego 2018 oraz kolejnych edycji 

przyjęto (12/0/0). 

11. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo o bieżących 

pracach Komisji. 

11.1. Radna Beata Peters powiedziała, że Komisja Strategii i Budżetu w ostatnim czasie 

się nie zebrała. Natomiast Radny Przemysław Malak powiedział, 
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że w porozumieniu z Przewodniczącą Komisji, Zarząd Dzielnicy ustalił 

harmonogram zbierania wniosków budżetowych na rok 2017 (ze względu na to, 

że poprzednia sesja Rady Dzielnicy nie odbyła się z powodu braku kworum). 

11.2. Radna Beata Peters zaproponowała, aby zmienić pkt. 6. „Zasad promocji wydarzeń 

kulturalnych, sportowych i innych integrujących mieszkańców, 

współfinansowanych z budżetu Rady Dzielnicy Piecki-Migowo”, tj.  „Każde 

wydarzenie (...) musi być również promowane poprzez banery z logo i nazwą Rady 

Dzielnicy i/lub plakaty. (...)” 

11.3. Radny Florian Wojciechowski powiedział, że powinny być wypisane alternatywne 

rzeczy, aby nie zmuszać projektodawców np. żeby do małego projektu drukować 

plakaty. 

11.4. Zdecydowano, że „Zasady promocji (...)” muszą zostać dopracowane. 

11.5. Radny Kazimierz Mechowski w imieniu Komisji Rewizyjnej powiedział, 

że na 35 wniosków uchwały budżetowej zrealizowano 11 wniosków (stan 

na październik 2016 r.). 

11.6. Radny Przemysław Malak przedstawił listę wszystkich wniosków zrealizowanych 

na dzień sesji. 

11.7. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jerzy Kreft powiedział, że środki skierowane 

z budżetu Rady Dzielnicy do szkół są także monitorowane przez miasto. 

11.8. Radna Daniela Szynszecka zadała pytanie o realizację parku wypoczynkowego 

przy ul. Wyrobka/Czecha. Powiedziała, że z własnych obserwacji wie, że jedyna 

realizacja polegała na tym, że w dniu sesji dwóch panów chodziło i oglądało 

to miejsce. Zapytała, czy te pieniądze nie przepadną, skoro do końca roku 

pozostały 22 dni. 

11.9. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jerzy Kreft odpowiedział, że w listopadzie 

został ogłoszony przetarg, a opóźnienie wynika z winy miasta. 

11.10. Radny Przemysław Malak powiedział, że trzeba było zrobić nowy kosztorys 

inwestycji, ponieważ ten przygotowany kilka lat temu był już nieaktualny 

(podrożały materiały i teraz nie można robić placów zabaw z materiałów 

drewnianych). 

11.11. Radna Daniela Szynszecka powiedziała, że w pierwszej kadencji Rady Dzielnicy 

wszystko było realizowane bez problemu, a teraz środki są przesuwane. 

11.12. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak wyjaśniła, że w obecnej 

kadencji realizacja wydatków inwestycyjnych jest poddana bardziej wymagającym 

regułom, stąd rozważania Miasta nad realizacją przedszkola na już 

zainwestowanym terenie wiązały się z negocjacjami wszystkich zainteresowanych 

stron i wydłużeniem inwestycji w czasie. 

11.13. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jerzy Kreft powiedział, że dopiero 

we wrześniu 2016 r. Miasto zezwoliło na realizację inwestycji. Wcześniej była 

tam planowana budowa przedszkola. 

11.14. Radna Daniela Szynszecka zaproponowała, aby zgłosił protest w tej sprawie. 

11.15. Radny Przemysław Malak powiedział, że Zarząd Dzielnicy wysyłał wiele pism 

w tej sprawie oraz inicjował spotkania m.in. z Wiceprezydentem i Dyrektorami 

Wydziałów Urzędu Miasta. 

11.16. Radny Florian Wojciechowski przedstawił wnioski Komisji Bezpieczeństwa 

i Spraw Społecznych z posiedzenia z dnia 01.12.2016 r.. Zaproponował, 
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aby przeredagować je w formie uchwały na kolejną sesję lub jako pismo Zarządu 

Dzielnicy. 

11.17.  Radny Florian Wojciechowski przedstawił wniosek, aby wystąpić 

do odpowiednich władz o objęcie ochroną stref „ruchu 30”, głównie chodzi 

o przekroczenia prędkości przez samochody w tych strefach. 

11.18. Radny Florian Wojciechowski przedstawił wniosek o sprawdzenie zasadności 

regulacji zmian świateł na ul. Marusarzówny i Rakoczego. 

11.19. Radny Radosław Pasich dodał do tego skrzyżowanie na wysokości CH Morena, 

gdzie były ostatnio 2 kolizje samochodów. 

11.20. Radny Przemysław Malak odpowiedział, że kwestia regulacji świateł była 

omawiana przez Zarząd Dzielnicy na spotkaniu w ZDiZ. Według opinii 

pracowników ZDiZ priotytetem jest tramwaj, a pieszy może poczekać. Nasze 

przejścia są traktowane bardziej jako przejścia dwuetapowe. Ponadto, w przyszłym 

roku ul. Bulońska i ul. Rakoczego zostaną wpięte do systemu Tristar 

i wtedy to się pewnie zmieni. 

11.21. Radny Florian Wojciechowski powiedział, że komunikacja zbiorowa powinna być 

priorytetem, ale nie może stać to w sprzeczności z mieszkańcami. 

11.22. Radny Florian Wojciechowski przedstawił wniosek dot. wjazdu 

na ul. Marusarzówny. Jest tam przejazd dla rowerów, które jeżdżą z dużą 

prędkością i często jest blisko wypadku. Można by tam dostawić tabliczkę „Uwaga 

rower!” lub pulsujące pomarańczowe światło. 

11.23. Radny Florian Wojciechowski przedstawił wniosek dot. ścieżki rowerowej 

na ul. Rakoczego, od strony Brętowa w kierunku centrum miasta. Przy dawnym 

Tesco są schody dla pieszych i zjazd dla wózków, a bardzo blisko jest zasłonięta 

ścieżka rowerowa. Należałoby postawić np. szykanę, aby piesi zbyt szybko 

nie wchodzili na ścieżkę rowerową. 

11.24. Radny Florian Wojciechowski zgłosił wniosek, aby wystąpić do Zarządu LWSM 

„Morena”, która wynajmuje swoje pomieszczenia tzw. lokalom 777 (automaty do 

gry), gdyż stwarzają one zagrożenie dla mieszkańców. 

11.25. Radny Przemysław Malak odpowiedział, że we wrześniu 2016 r. spotkał się w tej 

sprawie z Prezesem Spółdzielni. Dowiedział się, że samymi sprzętami zajmuje się 

Straż Celna, która po zgłoszeniu takiego faktu, przychodzi i zabiera urządzenia. 

Warto by ponownie zrobić listę takich punktów oraz wysłać do Spółdzielni i Straży 

Celnej. 

11.26. Radna Daniela Szynszecka powiedziała, że zarządzającym zasobami lokalowymi 

jest Spółdzielnia i to ona pilnuje, komu je wynajmuje. 

11.27. Radny Miasta Gdańska Piotr Gierszewski powiedział, że Spółdzielnia może 

ograniczyć, komu i na jakie cele wynajmuje lokale. 

12. Radna Hanna Łobodzińska opuściła obrady o godz. 20.10. 

13. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo o bieżących 

pracach Komisji (cd.). 

13.1. Radny Florian Wojciechowski powiedział, że Rada Dzielnicy podjęła kiedyś 

decyzję, że wszelkie informacje o działalności Radnych powinny być odpowiednio 

propagowane. Podał przykład spotkania dot. bezpieczeństwa dzieci 

przy ZKPiG nr 20 przy ul. Gojawiczyńskiej. Powiedział, że na stronie internetowej 

Rady Dzielnicy pojawiła się notatka Radnego Przemysława Malaka, która jego 
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zdaniem pominęła najważniejsze rzeczy, uchwały Rady Dzielnicy, a mówiła 

o staraniach Zarządu Dzielnicy. 

13.2. Radny Przemysław Malak przeczytał całe sprawozdanie opublikowane na stronie 

internetowej Rady Dzielnicy i odpowiedział, że jego zdaniem wszystkie sprawy 

zostały opisane, a Radny Florian Wojciechowski mógł zgłosić swoje uwagi, 

co należałoby dodać. 

13.3. Radny Miasta Gdańska Piotr Gierszewski powiedział, że trzeba się wczytać 

w sprawozdanie, aby się dowiedzieć, co zostało załatwione, a także, że należałoby 

podać nazwiska urzędników uczestniczących w tamtym spotkaniu, bo podkreśli 

to ich rolę i zobowiąże do wykonania rzeczy, o których mówili. 

13.4. Radna Daniela Szynszecka powiedziała, że przed upublicznieniem sprawozdania 

warto uzgodnić jego treść z innymi Radnymi uczestniczącymi w spotkaniu. 

13.5. Radny Florian Wojciechowski zadał pytanie o wykonywanie uchwały budżetowej 

przez Zarząd Dzielnicy – kto powinien pisać wnioski budżetowe (Zarząd Dzielnicy 

czy wnioskodawca), ponieważ Przewodniczący Zarządu Dzielnicy żądał od niego 

napisania wniosku budżetowego. 

13.6. Radny Przemysław Malak powiedział, że nic nie wie o tym, żeby ktoś żądał 

napisania wniosku budżetowego i że on zgłasza się do wnioskodawcy tylko 

o podanie odpowiednich danych do wniosku. 

13.7. Radny Florian Wojciechowski poprosił o dodanie punktu na ten temat do kolejnej 

sesji Rady Dzielnicy. 

14. Informacja Zarządu Dzielnicy z działalności w okresie od poprzedniej sesji Rady. 

14.1. Radny Przemysław Malak powiedział, że informacja została już częściowo 

przedstawiona w poprzednich punktach. Dodał, że z uwagi, że na poprzedniej sesji 

Rady Dzielnicy nie było kworum i nie zostały podjęte żadne uchwały, to Zarząd 

Dzielnicy wystosował pisma ws. postawienia biletomatu na przystanku 

„Budapesztańska” oraz dołączenia do sieci GD@NSKwifi przystanku 

„Warneńska”. W tej sprawie zostały wysłane również interpelacje Radnego Miasta 

Gdańska Piotra Gierszewskiego. 

14.2. Radny Przemysław Malak przeczytał odpowiedzi otrzymane na te pisma. Biletomat 

ma być ustawiony na przystanku „Kolumba”, a także na przystanku „Piecewska” 

(na czas remontu mostu na Wyspę Sobieszewską). Radni wyrazili opinię, że można 

wnioskować o zmianę lokalizacji biletomatu z „Kolumba” na „Budapesztańską”. 

W sprawie dołączenia przystanku „Warneńska” do sieci GD@NSKwifi ma zostać 

przeprowadzona analiza pod kątem potencjału wykorzystania oraz możliwości 

prawnych i technicznych. 

15. Radny Florian Wojciechowski opuścił obrady o godz. 20.40. 

16. Komunikaty. 

16.1. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak poruszyła kwestię 

uczestnictwa Radnych w sesjach. Wskazała, że sesja dwukrotnie się nie odbyła, 

mimo że są ustalone stałe terminy obrad. Zaproponowała utrzymanie przyjętych 

przed Radę Dzielnicy stałych terminów obrad, tj. każdy drugi czwartek miesiąca 

z tym, że na 2 tygodnie przed terminem sesji będzie pytać Przewodniczących 

Komisji i Zarząd Dzielnicy, czy mają tematy do omówienia na sesji. Wtedy jest 

czas na zwołanie posiedzenia Komisji i przygotowanie projektów uchwał. 

W przypadku braku tematów, które winny być poruszone na sesji, sesja nie będzie 

zwołana. 
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16.2. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak poruszyła także kwestię 

zapisywania się i obecności Radnych na dyżurach. Powiedziała, że są osoby, 

które w tej kadencji nie miały jeszcze żadnego dyżuru. 

16.3. Radna Beata Peters zapytała, czy opublikujemy, kto i ile razy uczestniczył w sesji 

i dyżurach. 

16.4. Radny Radosław Pasich powiedział, że należy to upublicznić, bo wyborcy mają 

prawo wiedzieć, jak pracują Radni. 

16.5. W nawiązaniu do przeprowadzonej dyskusji na temat frekwencji na sesjach Rady 

Dzielnicy ustalono, że będzie sporządzona lista frekwencji na sesjach Rady 

Dzielnicy w 2016 roku, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

16.6. Radna Halina Gostomska powiedziała, że na tej sesji był obecny Radny, 

który zabrał godzinę czasu swoimi problemami, a potem wyszedł. Powiedziała, 

że jej zdaniem, jest to lekceważenie czasu innych. 

16.7. Radny Piotr Gierszewski wskazał, że aż 45 minut zajęło przyjęcie porządku obrad. 

17. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak złożyła wszystkim Radnym 

życzenia świąteczne i noworoczne. 

18. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak zamknęła obrady XVI sesji 

o godz. 21.20. 

 

 

Protokół sporządził: Radny Mateusz Zakrzewski 



STATYSTYKA OBECNOŚCI RADNYCH NA SESJACH  

RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO W ROKU 2016 

 

Imię i nazwisko Radnego 
Obecność           
na sesjach 

Nieobecność          
na sesjach 

Rafał Andrzejewski 2 7 

Joanna Antczak -Sokołowska 5 4 

Alicja Chorzelska-Pytlak 9 0 

Grażyna Dzierżak 3 6 

Halina Gostomska 7 2 

Dorota Grudzień 4 5 

Bogusław Heger 6 3 

Wiktor Jesionek 3 6 

Jerzy Kreft 8 1 

Hanna Łobodzińska 8 1 

Przemysław Malak 9 0 

Kazimierz Mechowski 8 1 

Waldemar Niedziałek 7 2 

Ewa Ostapska 9 0 

Radosław Pasich 5 4 

Beata Peters 6 3 

Daniela Szynszecka 6 3 

Ewa Świątek 5 4 

Dariusz Wilczyński 7 2 

Florian Wojciechowski 7 2 

Mateusz Zakrzewski 7 2 

 


